



Miramar Group, based in Hong Kong, was established in 1957 and has been listed on the Hong Kong Stock Exchange since 1970 (HKEx Stock Code: 71). Miramar Group is a member of Henderson Land Group, with a diversified business portfolio covering hotels and serviced apartments, property investment, food and beverage and travel services in Hong Kong and major cities in China.

美麗華集團是恆基兆業地產集團成員。多年來，憑藉創意及追求卓越的理念，發展成為實力雄厚的上市企業。組合涵蓋酒店和酒店式公寓，物業管理，餐飲業務及旅遊。

Due to substantial expansion plans, **School Food – Moko** is now looking for **Sous Chef** in the following restaurants:

集團銳意成為首選酒店及餐飲業務，**韓式餐廳 School Food-Moko** 正誠聘 **副主廚**

The Job Description 職責

- Assist the Chef de Cuisine in setting standards and maintaining them, ensuring the smooth operation of the department, coordinating/executing training of the kitchen colleagues and cooking food on a daily basis according to business requirements
- 協助主廚按照公司的標準監管廚房的衛生和安全，確保廚房的流程暢順，確保準備食物的程序按照標準配方，配合公司需要進行在職培訓，保持烹調食物的水準

The Requirement 要求

- Form 5 standard 中五程度
- 5 year (s) or above relevant working experience 5 年或以上有關工作經驗

Being a caring company, we offer attractive salary & benefits as 集團給予員工優厚的薪酬及以下各項福利：

- Meal allowance 膳食津貼
- Tips & Incentive 小費及營業獎金
- Public holiday entitlements 銀行假
- Staff Discount 員工休惠折扣
- Comprehensive medical & Dental scheme 醫療及牙科福利
- Job-related training 在職培訓
- Discretionary bonus 獎賞式花紅

Please send your application to 有意者請將履歷：

- via email 電郵至: recruit@miramar-group.com (in word format)
- by Fax 傳真至 : 2722-5555
- by Mail : Human Resources Manager, 15/Floor, Miramar Tower, 132 Nathan Road, TST, Kowloon
或郵寄至九龍尖沙咀彌敦道 132 號美麗華大廈 15 樓，人力資源及行政部收

Personal data collected will be used for recruitment purposes only
申請人提供之全部資料絕對保密及只作招聘之用